

Badmintonvereniging O.S.A.

Secretariaat: M.C.H.G.Heffels - Ubaghs Oirsbekerweg 43 6438 HA Oirsbeek

Tel: 046 4424561

Rek.nr.: 1027 14096



Notulen van de Algemene Ledenvergadering van BV OSA op 09 maart 2004 in MFC
"De Oirsprong" in Oirsbeek

Aan- en afwezigen volgens presentielijst.

1. **Opening:** Wim heet alle aanwezigen van harte welkom. Hij geeft aan het spijtig te vinden dat de opkomst weer zo klein is.
Hij stelt voor aan de agenda het punt Jeugd en het punt Sportfaciliteiten toe te voegen.
2. **Mededelingen:** Nettie Keulen de contactpersoon van de dinsdag.
Er zijn nog steeds perikelen met het beheer van de sporthal. De drie betreffende partijen, te weten de gemeente, Bavaria en de stichting beheer MFCO komen niet tot overeenstemming
3. De notulen van de ALV van 2003 worden goedgekeurd.
4. Het jaarverslag van de secretaresse over 2003 wordt goedgekeurd.
5. Het jaarverslag van de penningmeester wordt toegelicht door Annelies. We zijn nauwelijks op de reserves ingeteerd, ondanks de contributieverlaging bij de ingang van de Euro. De inkomsten zijn gestegen door de donderdagactiviteit en het inschrijfgeld. De trainerskosten, zaalhuur en shuttleverbruik zijn toegenomen. Het totaal blijft vrij stabiel.
6. Beide leden van de kascommissie, gevormd door Ineke Heck en Agatha Dohmen zijn verhinderd. Zij hebben een verklaring met een schriftelijke accordering aan Annelies meegegeven en de kas in orde bevonden. Wim stelt de vergadering voor over te gaan tot décharge van de penningmeester voor haar beleid in 2003. De vergadering gaat akkoord. De kascommissie en Annelies worden bedankt.
7. **Benoeming nieuwe kascommissie:** De nieuwe kascommissie zal bestaan uit Agatha Dohmen en Nettie Keulen.
8. **Bestuursbenoeming:** Annelies is aftredend en herkiesbaar. De vergadering gaat met de voortzetting van haar penningmeesterschap akkoord. Eugène wil zijn bestuursfunctie neerleggen, maar er is nog geen vervanger voorhanden. Ans Eurlings stelt voor om de ouders van de jeugdleden actief middels een brief te benaderen. Vooral een vertegenwoordiger van de grote groep jeugdleden zou zeer zinvol zijn.
Het streven is dat 1 van de bestuursleden aanwezig is op elk speelmoment om bijvoorbeeld nieuwe leden op te vangen en van info te voorzien. Een voorstel om info op de tribune te plaatsen is geen goede optie.
9. **Sporthalfaciliteiten:** de communicatie met de beheerders verloopt moeizaam. De veiligheid blijft een probleem. Er is geen calamiteitenplan en protocol over verantwoordelijkheden. De hal en kleedkamers zijn vuil. Er is geen officiële overdracht van de hal geweest, omdat er nog te veel knelpunten waren. De huur wordt aan dhr. Erens betaald, hoe ziet de huurovereenkomst eruit? Kortom een veelheid aan vragen. Eugène stelt voor een aangetekende brief met voorafgaande vragen voor te leggen aan de wethouder mw. Ariaansen. De beheerder en de stichting beheer MFCO zullen een kopie krijgen. Eugène zal helpen bij het maken van de brief.

Bestuursverg.
14-9-04

14/9/04
15/3/05

15-3-05

10. **Jeugd:** er is een mailtje van trainer Bert met een aantal aandachtspunten.

Op de woensdag zijn soms meer leden aanwezig dan geplaatst kunnen worden. Annelies en Maria zullen dit met de donderdagjeugd bespreken.

Het jeugdbeleid is in 2003 op papier gezet en per mail doorgestuurd. Bert zal een kopie hiervan krijgen.

Wim en Maria hebben contact gehad met een mogelijk 3^e trainer (dhr v.d. Pol). Ze zullen eerst met de huidige trainers spreken, voordat een beslissing wordt genomen.

11. **Rondvraag:** Nic Heffels(en Ineke via Annelies) bedankt het bestuur voor hun inzet en vraagt door te gaan met het huidige beleid.

Nettie Keulen informeert naar ledenlijst van de dinsdag en de vaste sluitingsdagen van de sporthal.

Ans Eurlings dankt ook het bestuur


12. **Sluiting:** Wim dankt iedereen voor zijn of haar komst en aanwezigheid en sluit de vergadering.

Maria Heffels, secretaris

Berkunsvierg.
14-9-04


15-03-05 

Wim Draagt, voorzitter


14-9-2004.
15-03-2005